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1. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Geen opmerkingen. 
 
 
2. Evaluatie algemene vergadering  

� De vergadering was erg kort maar inhoudelijk prima.  
� Het aantal aanwezigen was laag maar toch was het merendeel van de aangesloten clubs 

vertegenwoordigd.  
� Twee clubs waren afwezig en niet verontschuldigd. Zoals onze reglementen het voorzien worden 

zij geschrapt uit ons ledenbestand. Indien ze dit wensen kunnen ze via de normale procedure 
opnieuw aansluiten. 

 
 
3. Evaluatie nieuwjaarsreceptie  

� Het optreden van de Stardancers viel in de smaak. Volgend jaar opnieuw iets dergelijks. 
� Random afroepen van kampioenen zeker behouden. 
� Financieel moet dit met de gemeente anders geregeld worden: nu bvb. moeten leden van de 

sportraad de aankoop voor de hapjes eerst zelf bekostigen of moeten we tot de dag voordien 
wachten op geld om de geschenkjes te kopen. Voor volgend jaar vragen we de eerste week van 
januari 2000 euro werkingsgeld op onze rekening. Naderhand volgt de afrekening.  

� De korte interviews met de kampioenen vielen niet altijd in de smaak. In de toekomst enkel 
diegene interviewen die er geen probleem mee hebben. 

� Nieuwe taak vanaf 2016: contactpersoon zaal. Hij/zij regelt het nodige met de 
zaalverantwoordelijke.  

� Het aantal helpers van Volley Gems lag wegens enkele zieken aan de lage kant. 
� Een tweede trap aan het podium zou wenselijk zijn. 
� De volgend nieuwjaarsreceptie gaat opnieuw door op de voorlaatste vrijdag van januari. Luc 

reserveert de zaal. 
� Ene Louis Ercken stuurde een klachtenmail naar het gemeentebestuur over het gebruik van het 

OCR.  Een groot deel van de beweringen in deze mail zijn onjuist. Pas als wij hierover een 
schrijven ontvangen zullen we antwoorden. 

 
 
4. Stand van zaken nieuwe sportinfrastructuur  
Het AGB nam een beslissing aangaande de ontwerper. De kandidaat-ontwerpers die het niet geworden 
zijn hebben nu enkele weken tijd om een klacht in te dienen tegen deze beslissing.  Afwachten dus. 
 
 
5. Antwoord CBS op recent uitgebracht adviezen  

� Het CBS volgt ons advies betreffende het aanpassen van het reglement voor erkenning van 
sportclubs. Binnen enkele weken wordt de definitieve beslissing genomen door de 
gemeenteraad. Daarna is het aangepaste reglement van kracht. 

� Ons advies betreffende eendagsactiviteiten stond twee maal op de agenda van het CBS, maar 
werd twee keer in beraad gehouden. Wij volgen dit verder op. 

 
 
6. Varia  

� Een aanzienlijk aantal clubs die in onze gemeente actief zijn, is niet aangesloten bij de sportraad. 
Nochtans ontvingen ook deze verenigingen niet als de andere clubs enkele maanden geleden de 
oproep om een aanvraag tot erkenning en aansluiting in te dienen. Het bestuur vind dit jammer, 
maar is van mening dat er verder geen pogingen moeten ondernomen worden om deze clubs tot 
aansluiting te overhalen. 



� Op vraag van Patje heeft onze webmaster een pagina “Nuttige links” toegevoegd aan de website.  
De vergadering is akkoord en stelt voor dat de Provinciale uitleendienst (PUL) en de uitleendienst 
van het BLOSO aan de lijst toegevoegd wordt.   

� Stand van zaken airco dojo: gezien de plannen voor de nieuwe infrastructuur is dit niet meer aan 
de orde. 

� Parking mobilhomes: de laatste weken is er in de sporthal erg veel overlast door de buitenlandse 
woonwagenbewoners. Ze laten het sanitair erg vuil achter, gebruiken zonder toestemming 
kleedkamers en douches, neuzen rond in het EHBO-okaal, enz.   Aan het college zal schriftelijk 
gevraagd worden om te zorgen voor een andere plaats voor de mobilhomeparking, best op 
aanzienlijke afstand van een openbaar gebouw zodat dit er geen hinder van ondervindt. 

� Enkele lampen in oude hal dienen vervangen te worden.  
� Stand van zaken Wifi Demerstrand: de Stardancers en onze voorzitter stuurden hierover een mail 

naar de gemeente. De bevoegde ambtenaar beloofde dat dit tegen de 20ste van deze maand in 
orde zou komen. Wij volgen dit verder op. 

� Birgitte meldt dat er iets scheelt aan de beregeningsinstallatie van de gravelterreinen tennis. De 
juiste info wordt overgemaakt aan de de sportdienst en aan info@diepenbeek.be  

� Na de kampioenenhuldiging waren er twee filmtickets over, maar nu zijn deze nergens meer te 
vinden. Of dit iets te maken heeft met het feit dat Karen en Patje nu niet op de vergadering 
aanwezig zijn wordt onderzocht. Alleszins volgen we dit verder op. 

 
 


